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BJÖRNMOSSEGÅNGEN
SAMFÄLLIGHETSFÖRENING

Protokoll från årsstämma

Datum: 2014-03-11

Plats: Badet

Närvarande: 7 medlemmar, 1 representant från TYBO samt 5
styrelsemedlemmar.

1. Till mötesordförande valdes Jan Schakowsky.

2. Till sekreterare för mötet valdes Chris Nordin.

3. Till justeringsmän valdes Stefan Röle och Aron Lavner.

4. Ordförande går igenom Verksamhetsberättelsen. Revisor Lars Rune Holm går igenom
revisionsberättelsen.

5. Ansvarsfrihet för styrelsen godkänns.

6. Inga motioner har lämnats in.

7. Ersättning till revisorerna står kvar på 900kr/år, ersättning till styrelsemedlemmarna höjs till
400kr/möte. Beslut tas om fast arvode på 2000kr/år till ordförande, kassör och
ombyggnadsansvarig. Beslut tas även om fast arvode på 1000kr/år till vice ordförande och
sekreterare.

8. Ordförande går igenom styrelsens föreslagna budget och förslaget godkänns.

9. Chris Nordin avgår från styrelsen och ersätts av Johanna Molander. Aron Lavner går in i den
vakanta platsen. Roland Berg, Roland Hjälm, Tore Jalve och Jessica Landin forsätter med sina
uppdrag i styrelsen. Jan Schakowsky valdes som ordförande.

10. Revisorerna kvarstår i uppdraget, dvs. Lars-Rune Holm och Bo Wernlund. Lena Rydberg
Erlandsson (Bmg 168) tillsätts som revisorsuppleant.

11. Lotta Marcusson avgår från valberedningen och ersätts av Leif Näfver. Stefan Röle fortsätter
sitt uppdrag.

12. Övriga frågor

Från Leif Näfver:

- Dörrarna till sopskåpen börjar bli dåliga och står ofta öppna varpå fåglar tar sig in och skräpar
ner.
Svar: Skåpen tillhör kommunen. Styrelsen kontaktar dem ang. detta.

- Det skulle bli nya moloker istället för sopskåpen, vad hände med det?
Svar: Det bordlades tillsvidare pga. protester från kringboende och problem med placering.

- Har vi kvar p-bolaget för lappning?
Svar: Ja men avtalet är uppsagt och löper ut i april. ASK kommer att handla upp ett nytt bolag
för hela området. De kommer även att se över skyltning och vägbulor pga. vägbusarna som kör
alldeles för fort i området!!

- Har styrelsen beslutat om datum för vårstädningen.
Svar: Nej men styrelsen återkommer angående detta fortast möjligt.

Från Bert Ekergarn:

- En väggarmatur är ur funktion. Kommer detta att åtgärdas?
Svar: Styrelsen ser över detta.
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- Önskemål om att lägga till en stänga funktion på en av fjärrkontorollens två knappar till
garaget?
Svar: Inget behov i dagsläget. Frågan läggs vilande tillsvidare.

- Styrelsen lovade förra året att utreda om Ove Jirbäck ska ha en extra elkostnad för sitt förråd
då han har flera verktyg som drar väldigt mycket el.
Svar: Stefan har kontrollerat elförbrukningen och menar på att kostnaden som Jirbäck betalar
för förrådet (10.000kr/år) täcker detta.

- Mellanväggen på övre garaget sitter löst och behöver åtgärdas.
Svar: Styrelsen ordnar detta i samband med uppsättning av det nya taket ovanför de 4 platserna
som idag är utan tak.

Tore Jalve gick igenom de större posterna i garageprojektet:
 Tak ovan de 4 nya uthyrningsbara platserna på övre garaget.
 Nytt förråd vid ”gamla trappan”.
 Träpanel vid utfarten istället för plåt.
 Reparation av perlarfötter i undre garaget.
 Fortsatt byte till ny belysning.
 Målning av muren.
 Rensning av avlopp som frös tidigare.

13. Stämmoprotokollet kommer finnas tillgängligt hos Jan Schakowsky, Bmg 20 samt på hemsidan
inom 14 dagar.

14. Ordförande avslutade mötet.

Sekreterare: Justerare:

…………………………………… ……….......................................

Chris Nordin Stefan Röle

……….......................................

Aron Lavner

Bilaga:

 Lista över närvarande vid årsstämma 2014-03-11

 Tores lista över föreslagna åtgärder under 2014


